
Fællesbestyrelsesmøde
Dato: D. 30.8.2022

Sted:
Brobyskolerne afd. AV

Mødeleder: Sonja

Referent: Anne

Tilstedeværende: Sonja, Kurt, Sussi, Anja, Lene, Thomas, Helle G, Anne, Tine

Fraværende: Anne-Mette, Helle B, Pia, elevråd

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Den gode historie 
(O)
(5 min)

Gode historier deles
 Dejligt med krukker med blomster i børnehaven
 7.klasse venter artigt på Kurt, der havde glemt, at han havde klassen
 Der er mulige kandidater til bestyrelsen i indskolingen
 7.årgang er kommet godt fra start og der er glæde at spore hos eleverne

Alle

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Godkendelse af 
dagsorden 
(B)
(5 min)

Dagsorden godkendt Alle
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Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

”Ny” ledelse og ny 
hverdag

(10 min)

-  Hvordan er vi kommet fra land? 
- Hvad er vores fokuspunkter?
- Hvordan er skoleåret startet op? 

Vi er nu 3 ledere, Kim er ikke længere en del af ledelsesteamet, Søren er udlånt til 
Broskolen.
Vi arbejder med at skabe en tydelig struktur.
Bente er blevet administrativ medarbejder på kontoret.
Der bliver sat ind på at lave en medarbejderhåndbog med tydelige informationer 
omkring Brobyskolerne.
Vi er kommet godt fra land og arbejder hårdt på at få lagt fundamentet og vist 
retning.
Der er god respons fra medarbejderne.
I forhold til bestyrelsen er vi som ledelse referenter, og det er forældrene, der skal 
styre ”slagets gang”, det er jeres stemme, og vi hjælper med at sparre og 
kvalificere.
  

TTS/HG/
ANB

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Budgetmateriale - Drøftelse af årets budgetmateriale herunder fremsendt høringssvar (frist var
d.25/8) 

- Der er tre punkter, der kan have betydning for driften, 

Der er sendt høringssvar ind for budget.
Der er ikke umiddelbar besparelse på børn og ungeområdet.
Der er punkt på omkring opgradering af opvækst og læring området, hvilket kan 
influere positivt på vores område også.
Der er tale om besparelse på specialområdet, hvilket er et kritisk punkt for os.
Forslag om ferielukning af børnehave og sfo i løbet af året.

Anja

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 
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forældrearbejdsdag

(10 min)

Arbejdsdag i løbet af året? Fastsæt dato og beslut om det skal være en arbejdsgruppe 
eller et tema på bestyrelsesmøde 

På AV er der succesfuld arbejdsdag.
På PT har der været mindre tilslutning.
På AV er der på forældremøder snakket om, at man rigtig gerne vil hjælpe med at 
shine stedet op i fritiden (både materialer og tid).
I børnehaven er der arbejdsdag d.30.09.
På PT har der været tvivl om, hvordan aktiviteterne fra dagen er kommet børnene 
til gode.
Det vil være en mulighed for at skabe noget sammenhold mellem forældre.
Der skal meget forberedelse til, for at det bliver en succes, det kræver struktur.
Tema på et kommende møde, hvor kontaktforældrene er med.

Anja

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Økonomisk 
opdatering
(10)

d.5. september er som altid datoen, hvor elevtal bliver opgjort og danne grundlag 
for tildeling til skolen. Hvad er status? 

På næste møde er der konkret udmelding på økonomi.
Der forventes her og nu et minus på 1 mio.
Vi mærker først effekten af nedskæringer næste år.
Der er minus på skoledelen.
Der er plus på børnehaven. Der skal ansættes flere.
Pædagogerne i skoledelen kan tilbydes timer i børnehaven for at justeres op i tid. 
Det er to forskellige budgetter, der kan ikke overføres penge mellem disse.

TTS/
ANB /HG

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Gymnastikforeningen 

10 Min 

Samarbejde med gymnastikforening – hvordan gribes dette an? 

Det starter tidligt på dagen, hvor forældre kan være udfordret i at transportere 
børnene.
Kan der laves et samarbejde omkring bussen og de mindre børn, så de kan 
transporteres til gymnastik om onsdagen med en pædagog. Mulighed for at skabe 
bro til vores skole, så forældre og børn ikke søger længere væk.

Anja
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Der er mange ressourcer i det med chauffør, benzin, tid etc.

Kan vi sikre os ”udbytte” af samarbejdet i denne sammenhæng, sammenholdt med 
omkostningerne.

Der arbejdes videre i privat regi på dette.

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

SFO2 

15 Min 

Der er brug for en opfølgning på tidligere behandlet emne vedr. SFO2

Der er truffet politisk beslutning om, at SFO2 skal holde lukket om fredagen, hvilket
bestyrelsen har efterlevet. Der er fra politisk side blevet åbnet op for, at 
bestyrelsen kan ændre denne beslutning.
Det nye budgetoplæg bekræfter, at der skal holdes lukket fredag.
Bestyrelsen tager kontakt til politikerne for at afklare situationen.

Tine/
Thomas/
helle

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Opfølgning på E-
klasser og M-klasse
(O)
(15 min)

Der gives en opfølgning på Brobyskolernes E-klasser samt nye M-klasser 

Vi har fået to nye modtageklasser.
Vi har søgt efter en ukrainer til at være omkring klassen, men det er ikke lykkes. 
Det er vigtigt, at vi kan kommunikere med vedkommende. 
Vi har nu to primær ansatte omkring klassen. Der er kompetencer fra vores 
specialklasser omkring klassen også.
Vi er ved at afdække elevernes behov og er kommet godt fra start.
Vi vil gerne fortsætte med at have modtageklasser, også med anden etnicitet.

E-klasserne har fået ny allerede kendt medarbejder, Bjarke, i stedet for Bente.

Tine & 
Anne

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Valghandling - Suppleringsvalg i september – fastsæt dato  Anja og 
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10 min
- Brandingstrategi? 

Tine og Anja kommer med forslag til dato i september.
Sonja og Lene laver skriv til børnehavens forældre.

Tine 

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Orientering:
Anja:
Tine: 
Ledelsesteam: 
Medarbejdere:
Elevråd: 

(15 min)

Anja:
Henvendelse fra forælder omkring opkrævning af skolerejser. Vi skal være tydelig 
på kommunikationen i princippet.
Henvendelse i forbindelse med lovpligtigt tilsyn og gennemgang af principper. 
Helle:
Opsigelse i børnehaven.
Ny morgenåbner i sfo AV.
Ny ansat i eftermiddagssfo AV.
Kurt:
Vi er kommet godt i gang.
Elevråd AV arbejder for at få multibanen ordnet. Indhenter tilbud.

Alle

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig: Deadline: 

Evt. & kommende 
punkter

Pædagogisk læreplan, Broholm Børnehave, Årshjul

Må der komme en diætist til at holde oplæg på skolen omkring madpakker fx? Ja og
vi vil gerne være med til at arrangere.

Alle
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